
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 13. januar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 508
Kan pendlerne på Sydbanen og Nordvestbanen stadig regne med regeringens
løfte om, at IC3-togene bliver indsat her i takt med, at IC4-togene bliver kørt ind
på hovedstrækningen, og hvad er den nuværende tidsplan for, at dette sker?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magnus Heunicke (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Magnus.Heunicke@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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